
Vyhodnotenie  
Klubových lesných skúšok malých plemien (CACT, CCT) a retrieverov (CCT) 

konaných dňa 23.7.2022 v Poľovných revíroch (PR) Tríbeč a Neverice  
organizovaných Klubom chovateľov poľovných sliedičov (KCHPS) v spolupráci s užívateľmi LESMI SR, š. p. OZ Tribeč a Poľovníckym združením (PZ) Topoľ. 

 
 

Tab. 1 - Všeobecné údaje o skúškach 

Druh skúšok LSMP (CACT, CCT) a LSR (CCT) 

Usporiadateľ KCHPS, Lesy SR, š. p. OZ Tribeč a PZ Topoľ  

Miesto konania PR Tríbeč, PR Neverice 

Dátum konania 23.7.2022 

Rozhodcovia Ing. Vladimír Poljak (hlavný), Ing. Marián Kováč (čakateľ)  

Počet prihlásených psov 7 z toho 6 sliedičov 

Počet predvedených psov 7 z toho 6 sliedičov 

 
 
Komentár ku skúškam: 
Pôvodne sa na skúšky prihlásilo 11 vodičov so svojimi zverencami, z toho 10 členov klubu, a to do uzávierky zostával ešte týždeň. Postupne sa však z dôvodu 
honcovania súk odhlásilo viacero vodičov. Na skúšky nakoniec nastúpilo 7 jedincov, z toho 6 členov klubu so sliedičmi, všetko zástupcami plemena nemecký 
prepeličiar a 1 jazvečík hrubosrstý štandardný. Všetky jedince boli prihlásené na posudzovanie podľa skúšobného poriadku pre lesné skúšky malých plemien 
(LSMP).  
Na skúšky boli navrhnutí a následne i delegovaní Ing. Vladimír Poljak ako hlavný rozhodca a Ing. Marián Kováč ako čakateľ, obaja členovia klubu.  
Podobne ako v minulom roku, okrem zisku titulov CACT a CCT bolo možné splniť i „výkonovú“ podmienku na uchovnenie.  
Pred skúškami dlhodobo panovalo extrémne horúce a suché počasie. Predpovede neveštili nič dobré ani na deň skúšok, práve naopak, v hre bol dokonca 
tohtoročný teplotný rekord. Po dohode s rozhodcami i prihlásenými vodičmi sme prispôsobili časový harmonogram skúšok a začali sme už o 6,30 hodine v PR 
Neverice sliedením, správaním po výstrele a hlasitosťou. Aj tak bolo za chvíľu teplo ako vo vyhni. Vo štvrtok pred skúškami, napriek prísľubu  užívateľa 
pozemkov o kľudovom režime v lokalite, došlo k pokoseniu porastu lucerky siatej. Táto skutočnosť mala za následok dlhšie sliedenie do momentu nájdenia 
zveri. Vodiči po splnení úloh po jednom ostávali v chládku, obrovský obdiv obom rozhodcom, že to v tej spare nevzdali a dobojovali. Ako poradcu chovu pre 
nemecké prepeličiare ma teší, že všetky jedince ukázali pevné nervy bez reakcie na výstrel. Rovnako hlasitosť bola v poriadku Cherry od Tálského mlýna, Jack 
z Šilhanova chovu, ART z Trnávky a BASIL z Dubovských dolín obdržali známku 4. ARON z Trnávky ako prvý naďabil na zajaca, stopu pravidelne a bez väčších 
odmĺk hlásil, avšak po napadnutí stopy chvíľu trvalo kým začal hlásiť, preto obdržal známku 3. Dokie z Okounovkého dvora zjavne nemala svoj deň, pri dvoch 
príležitostiach hlásila len „na videnú“ za čo mohla dostať známku max. 2. Potešujúce je aj to, že napriek vysokým teplotám bolo sliedenie u všetkých jedincov 
aktívne s veľkou snahou nájsť zver. Rozhodcovia zadali za sliedenie známky 4, v prípade ARONA z Trnávky bolo sliedenie kratšie, preto bol hodnotený známkou 
3. Následne sme sa presunuli na Poľovnícku chatu Jedliny v PR Tríbeč. Nosnou disciplínou na LSMP je pofarbená stopa srnčej zveri. Víťazná sučka Cherry od 
Tálského mlýna predviedla na stope sústredenú, presnú robotu, ktorej by ani v praxi nebolo čo vytknúť. Aj ostatné práce na stope boli nadpriemerné 
s hodnotením 4 a 3, jedine BASIL z Dubovských dolín sa ťažšie vysporadúval s križujúcimi čerstvými stopami živej zveri a dostal známku 2. Oproti minulému 



roku keď technické disciplíny vodenie na remeni, odloženie a posliedka boli bezproblémové, tento rok sa ukázali ako rozdielové a rozhodovali o konečnom 
poradí. Všetko sa dialo v bezprostrednom okolí Chaty Jedliny, takže všetci vodiči i korona si v pohodlí pozreli jednotlivé výkony a vypočuli hodnotenie 
rozhodcov i s odôvodnením. Pri pohľade na výslednú tabuľku je zrejmé, že 3 jedince získali I. cenu a boli udelené i tituly CACT a res. CACT. Zostávajúce 3 jedince 
si rozdelili zvyšné ceny tzn. 1x II. cena, 1x III. cena a 1x neobstál. Ako som už v úvode naznačil Dokie z Okounovského dvora nemala svoj deň a pri posliedke sa 
rozhodla, pôjde radšej sliediť. Výsledkom nemohlo byť nič iné ako vypadnutie. Veľké problémy mal aj BASIL z Dubovských dolín no ten to napokon ustál aspoň 
za 1. U ostatných sme videli výkony bez väčších nedostatkov.  
Ako vždy vďaka rozhodcom,  užívateľom PR t. j. PZ Topoľ a LESOM SR, š. p. OZ Tribeč za spoluprácu a poskytnutie revírov, tiež organizačnému tímu. Úlohy 
šéfkuchára sa zhostil Juraj Krkošek a hlavným chodom tentoraz nebol klasický guľáš ale pre zmenu „bóbguľáš“.      
 
 
Spracoval dňa 30.7.2022, Martin Sýkora, predseda klubu 
 
   
 


